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متن پرسش

سلام و عرض ادب: ۱. ما گروه کوچکی داشتیم که در هفته ساعاتی را صحیفه نور مباحثه و مطالعه می

کردیم. به نظر شما با توجه به کم بودن وقت حقیر و دوستان که نمی توانیم هم صحیفه و هم بیانیه

جدید رهبری را بحث کنیم، به نظر حضرتعالی صحیفه نور را کنار بگذاریم و بیانیه گام دوم را بحث کنیم

بهتر نیست؟ ۲. روش برخوردمان و نوع نگاه یا بررسیمان به چه شیوه ای باشد بهتر است؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. فعلاً بیانیهی حضرت آقا اولویت دارد ۲. همینکه هر فراز مدّ نظر قرار گیرد

خودش، خودش را روشن میکند. موفق باشید


